

# 7 Days 6 Nights Taiwan Family Fun

## 7天6晚台湾亲子游

Tour Code/ 团号: STPF-D7/07

\*Valid from Jun 2018\*

\*有效期从 2018 年 6 月\*

- **CITIES!**  
城市! ❖ Taoyuan-Taipei -Yilan - Hsinchu - Taichung - Kaohsiung - Miaoli  
❖ 桃园 -台北- 宜兰- 新竹-台中- 高雄 - 南投- 苗栗
- **SLEEP!**  
住宿! ❖ **Hotel based on local 3 - 4\* star (Final confirmation on similar standard)**  
❖ 酒店基于当地 3 - 4\*星住宿星级或温泉酒店 (最后确认于同等级酒店为准)
  - ❖ Taipei (1N Paradise Hotel – 3\*) ❖ 台北 (1晚 一乐园大饭店 - 3\*)
  - ❖ Jiaoxi (1N Sun Spring Resort) ❖ 礁溪 (1晚 山泉温泉酒店)
  - ❖ Miaoli (1N Flying Cow Ranch) ❖ 苗栗 (1晚 苗栗飞牛牧场)
  - ❖ Kaohsiung (1N International Citizen Hotel -4\*) ❖ 高雄 (1晚 国际星辰酒店 - 4\*)
  - ❖ Taichung (1N Moving Star Hotel -4\*) ❖ 台中 (1晚 星动银河酒店- 4\*)
  - ❖ Taipei (1N Fushin Hotel No 2 -4\*) ❖ 台北 (1晚 富信大饭店二馆- 4\*)
- **EAT!**  
道地美食! ❖ Traditional Taiwanese Dinner ❖ 骏怀旧料理  
❖ Leisure Farm Milk Hot Pot ❖ 飞牛牛奶锅  
❖ Noble Family Steak House ❖ 贵族世家风味餐  
❖ Aboriginal Flavour ❖ 原住民风味餐  
❖ Taiwan Dumpling Flavour ❖ 金品小笼包
- **SHOPPING STOP!**  
指定购物站! ❖ Tianlu Art Centre, Pearl, Aboriginal Specialty Centre.  
❖ 天禄、珍珠、原住民特产中心。

### Day 1 Kuala Lumpur → Taoyuan (40km) ⇄ Taipei

- Upon arrival, transfer to hotel for check in.  
吉隆坡 → 桃园 (40 公里) ⇄ 台北
- 抵达后, 送往入住酒店休息, 自由活动。

### Day 2 Taipei (48km) ⇄ Yilan

(Hotel breakfast/Taiwanese lunch/ Traditional Taiwanese Dinner)

- **Taipei Zoo (includes entrance and cable ride to Taipei zoo station):** A public zoological garden in Taipei City in Taiwan. It is the most famous garden in Taiwan and a leader in conservation, research, education and recreation. It is also the largest zoo in Asia. (In case of maintenance day for the cable car, will change to Kingcar Orchid Gargen)
- **Green Onion Pancake DIY:** Enjoy a fun-filled note at a local farm and learn the ropes of farming with a spring onion farming experience. You will also enjoy a DIY spring onions pancake session, one of the prime producers of vegetables in Taiwan.
- **Jimmy's Park:** It is the first public space dedicated to themes from famous Taiwanese illustrator, Jimmy. The place has been transformed into a place where the young and young at heart to take photographs. Many of Jimmy's famous characters and scenes have been reproduced here.
- **Hot Springs:** Enjoy bubble hot spring SPA in Jiaoxi (Please bring along your own swim suit and cap).

台北 (48 公里) ㊦ 宜兰 (早: 酒店 / 午: 台式料理 / 晚: 骏怀旧料理)

- 台北市动物园 (又称木栅动物园, 含入门票和动物园站缆车体验): 目前亚洲最大的动物园。动物园分为户内外展示馆, 包括有台湾乡土动物区、儿童动物区、澳洲动物区、大熊猫馆、无尾熊馆及企鹅馆等十五个展示区。园区中也针对动物设计可爱的商品供游客选购, 也是热门少年 PI 的奇幻漂流记主要的拍摄地。(若遇动物园缆车例行保养维护日, 则更改为宜兰金车兰花园)
- 葱明玩家 DIY: 跟着农场主人下田拔葱和洗葱。之后体验手作葱油饼, 完成后在现场煎来食用, 相信会是您这辈子吃过最美味的葱油饼。
- 几米主题公园: 设立于宜兰火车站外的几米主题广场, 它是全台湾首个依照几米画家的绘本而真实呈现的最夯景点, 让您感受火车站不再是人们来匆匆去匆匆的刻板印象。欣赏奇妙的飞天火车, 还有几米公园内的浪漫雕塑, 和家人朋友留下美丽的相聚照片。
- 美人汤温泉: 享受礁溪之温泉 SPA, 素有美人汤之称的碳酸氢钠泉, 往往吸引众多汤客前往, 泡了神清气爽, 舒适愉快 (请自备泳衣和泳帽)。

Day 3 Yilan (62km) ㊦ New Taipei (95km) ㊦ Hsinchu (111km) ㊦ Taichung (Hotel breakfast)

- **Shifen Old Street:** The most famous stop along Pingxi Branch Line. It is not only a great place for photographs, sky lanterns and to see the unique scene of trains running right through the old street, but also a nice place to sample local snacks that will satiate your taste buds. Experience the fun of releasing heavenly lanterns (subject to weather conditions).
- **Jiufen Old Street:** It is famous for its rows of period-designed shop houses selling special snacks such as sweet taro balls and rice cakes.
- **Jin Yong DIY Recreation Farm** there is a variety of tomatoes, strawberries and peppers. Such as cherry tomatoes, Golden tomatoes, kiwi tomatoes and etc (*fruit picking is on own expenses*).
- **Rainbow Village:** one of the veterans villages. One of the last village residents is Mr. Huang. One day he started to paint the empty and dying village with vibrant colors, filling the walls and the alleys.
- **Fengjia Night Market:** One of Taichung famous commercial business district. Delicious snack food, quality clothes at reasonable price and the trendiest mobile phones with excellent bargain prices.

宜兰 (62 公里) ㊦ 新台北 (95 公里) ㊦ 新竹 (111 公里) ㊦ 台中(早: 酒店)

- 十分车站: 位于平溪地区最大的火车站十分站铁道两旁, 以全台独一无二火车门前过的街道奇景闻名, 街道两旁有相当多天灯纪念品专卖店。体验放天灯祈福乐趣 (需视天气状况)。
- 九份老街: 自费品尝台湾小吃如赖阿婆的芋圆最为驰名, 由于口味特殊口感独特, 渐渐的在全省各地乡镇也陆续开发出符合地方口味的芋圆, 最普遍的就是芋头及地瓜口味。
- 金勇番茄休闲农场: 园内经营项目有西红柿家族主题农场, 引进来自世界各国三十余种西红柿, 还可以享受摘果乐 (摘果自费)。
- 彩虹眷村: 映入眼帘的是可爱梦幻的涂鸦、色彩缤纷的色块, 彷彿来到童话世界。而这些涂鸦, 全都出自于彩虹爷爷——黄永阜之手。
- 逢甲夜市: 台湾最大观光夜市, 因『俗搁大碗』而吸引相当多民众前往朝圣; 新奇又有趣的小吃琳琅满目, 大肠包小肠、碳烤鸡排、懒人虾、红茶冰...等都是不可错过的美食。

Day 4 Taichung (199km) ㊦ Kaohsiung (Hotel breakfast/ Noble Family Steak House Lunch)

- **Ten Drum Ciatou Creative Park:** You cannot miss the brilliant drumming performance at the park. It is combined with drumming, water curtain, 4D projection technology and traditional Chinese folk performances.

- **Taroko Park:** A comprehensive shopping mall, the facilities included a shopping mall, restaurant, cinema, fitness Centre and the most impressive is Suzuka Circuit Park! (Recreational activities are on own expense)
- **Ruifeng Night Market:** Is the largest and most popular night market in north Kaohsiung and savour local snacks and shop at your own expense. (If closed will replace to other night market)  
台中(199 公里) 📍 高雄 (早: 酒店 / 午: 贵族世家风味餐)
- 十鼓桥糖文创园区: 欣赏水剧场鼓乐表演, 体验击鼓乐趣。
- 高雄大鲁阁草衙道: 高雄最新的结合购物、娱乐与运动休闲的购物中心, 享受购物乐趣 (游乐设施活动自费)。
- 瑞丰夜市: 是北高雄最大最受台湾人喜爱的夜市, 自费品尝地道的小吃和享受夜市购物的特别体验。(如果休市将改为其他夜市)

#### Day 5 Kaohsiung (203km) 📍 Nantou (115km) 📍 Miaoli (Hotel breakfast/ Aboriginal Flavour Lunch/ Leisure Farm Milk Hot Pot Dinner)

- **Sun Moon Lake (include cruise ride):** The largest lake in Taiwan. Embark on a pleasant cruise and be mesmerized by its breathtaking scenery.
- Wen-Wu Temple: Located on the shoulder mountain which is north of Sun Moon Lake and it was built to commemorate 'Confucius' and 'Kuan Gong'. Continue to visit Sun Moon Lake Aboriginal Specialty Centre.
- **Flying Cow Ranch:** Close to nature with participation in recreational activities.  
高雄 (203 公里) 📍 南投 (115 公里) 📍 苗栗 (早: 酒店 / 午: 原住民风味餐/ 晚: 飞牛牛奶锅)
- 日月潭风景区 (含乘船游湖): 乘船欣赏四周群山环绕、湖水清晰、景色优美及拥有“宝岛明珠”之称的日月潭。
- 文武庙: 位于日月潭北边山腰处的一座道教庙宇, 主奉孔子和关公而得名。随后, 参观日月潭原住民特产中心。
- 飞牛牧场: 享受大自然风景, 还有机会喂牛羊、挤牛奶和体验夜间牧场娱乐活动。

#### Day 6 Miaoli(111km) 📍 Taipei (Hotel breakfast/Taiwan dumpling flavour lunch)

- **Martyrs' Shrine:** This place commemorates martyrs of the country.
- **Tamsui Fisherman's Wharf:** Its predecessor was the "Tamsui Second Fishing Port" on the right bank of the Tamsui River estuary, an important fishing harbor in the early history of north Taiwan.
- **Tamsui Old Street:** A walking street in Tamsui District to find local foods and products, it is the main road to Chung Cheng Road, west of Manor Lane, Chongjian St.
- Vigor kobo: Traditional Chinese cakes and pastries: baked to perfection, the old-fashioned way!
- **Shilin Night Market:** The largest and most famous night market in the city.  
苗栗(111 公里) 📍 台北 (早: 酒店 / 午: 金品小龙包)
- 忠烈祠: 祠内供奉着历年忠勇牺牲的烈士牌位及建国史迹图片。大门前站岗的卫兵不动如山, 酷似雕像, 常聚集众多的游客来观光和拍照。
- 渔人码头: 一个具有观光景点的渔港, 位在淡水河出海口东岸, 是北部早期重要的渔业港口, 邻近沙仑海水浴场。
- 淡水老街: 淡水区最热闹的一段区域, 以中正路为主要道路, 西起公馆巷, 东至重建街。
- 维格饼家: 传承中国细致的糕饼文化, 全心全意将烘焙臻至完美!
- 士林夜市: 台北市最具规模的夜市之一, 以各各种传统小吃闻名国内外, 便宜的衣服首饰亦是购物的好选择。

#### Day 7 Taipei → Kuala Lumpur (Hotel breakfast)

- Time to bid farewell to these exciting destinations and bring home wonderful memories!

台北 → 吉隆坡 (早: 酒店)

➤ 送往机场搭乘国际航班返回家园，结束愉快的旅程，带着美丽的回忆与纪念品，与家人和朋友共同分享。



### FLIGHT DETAILS

Departure Date	Destination	Flight Number	ETD	ETA	Remarks



### TOUR FARE

Departure Date	Normal Fare	Discounted Fare	Tipping	Premium Item (Inclusive of GST)	Visa

International Airport taxes	Malaysia Airport Taxes (Inclusive of GST)	ACF	Travel Insurance	TOTAL	

Disclaimer:

1. Tour commentary will be conducted in Chinese.
2. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
3. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
4. Local specialty meals are subject to the season and availability at time of travel.
5. Sight-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
6. The group departure is subject to a minimum group size of 25 paying adults and a maximum of 38 paying adults.
7. All pictures shown are for illustration purposed only, actual may varies.

免责声明:

1. 全程使用中文讲解。
2. 我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。
3. 所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。
4. 膳食安排将可能因季节材料转换及不同出发日期而有所变动。
5. 行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。
6. 本团成团人数将以最少25位及不多于38位付费成人为标准。
7. 所有显示图片均仅供为说明用途，实际可能会有所不同。

Preferred Agent

Operated by



**PARLO TOURS SDN BHD** 壩羅旅游社有限公司 (24106-H/KPL 0218)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. E-mail : [outbound@parlotours.com.my](mailto:outbound@parlotours.com.my) / Website : [www.parlotours.com.my](http://www.parlotours.com.my)

**Kuala Lumpur** 03-2726 6088 / 03-2274 7877 • **Ipoh** 05-255 9566 • **Sekinchan** 03-3241 8816  
• **Teluk Intan** 05-625 8211 • **Sitiawan** 05-691 0081 • **Johor Bahru** 07-279 1510 • **Penang** 04-227 5600